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Abstract (en)
In order to measure the intraocular pressure using a tonometer in which, by means of a measuring prism pressing with predetermined force on the
human eye, a corresponding relationship is established between the force and the thereby applananted surface, it is proposed to determine per time
unit, in the course of a continuous pressure increase resulting from motor-operated, spring-loaded movement of the measuring prism, a multiplicity of
in each case associated measurements of force and applananted surface and to plot these measurements in the form of a curve in such a way that
the intraocular pressure can be determined differentially from the multiplicity of measurements. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Bestimmung des Augeninnendrucks wird bei einem Tonometer, bei dem durch ein Meßprisma, welches mit vorgegebener Kraft auf das
menschliche Auge drückt, ein entsprechender Zusammenhang zwischen der Kraft und der hierdurch applanierten Fläche hergestellt wird,
vorgeschlagen, pro Zeiteinheit im Verlauf einer kontinuierlichen Druckerhöhung durch motorische, federvorgespannte Bewegung des Meßprismas
eine Vielzahl von jeweils zueinander gehörenden Meßwerten von Kraft und applanierter Fläche zu ermitteln und in Form eines Kurvenverlaufs so
aufzubereiten, daß sich aus der Vielzahl der Meßwerte differentiell der Augeninnendruck ermitteln läßt.
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